
 

 

 

Budget förslag: heltid som norm    

 

I budgetförslaget finns en utökning av ram för genomförandet av heltid som norm men då från 

2020. Vi anser att redan 2019 skulle vi kunna arbeta med det mer ingående så vi yrkar på 

redan nu öka anslag för att genomföra mer 2019. Heltid som norm handlar både om att i 

längden lösa rekryteringsbehov men även att när du söker arbete inom Höganäs Kommun 

oavsett yrke eller arbetsplats ska det vara heltid som norm. Heltid som norm handlar om 

sammanhängande arbetstid, rätt bemanning och ett schema som ger möjlighet till 

återhämtning. 

 

Vänsterpartiet yrkar  

• Att det ökade anslaget på 3 miljoner används till att utöka Socialnämndens ram med 

extra finansiering för heltid som norm  
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